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NÆSTVED I UDVIKLING

Vi inviterer indenfor til spændende indlæg og debat - med fokus på de muligheder og styrkepositioner
der er for Næstved de kommende år. Indlæggene er målrettet virksomheder, investorer, udviklere og
øvrige i erhvervslivet der er nysgerrig på Næstveds udvikling.

Konferencen er delt op i to hovedtemaer: Bolig og Erhverv - set i et Næstved-perspektiv.

Glæd dig til at høre boligøkonom Lise Nytoft Bergmann fortælle om renteforventninger og den
demografiske betydning på det danske boligmarked. Projekchef Stig Hessellund vil fortælle om
bæredygtigt byggeri, boligrotation og flyttekæder. Direktør Nikolaj Pfeiffer vil gennemgå Næstveds nyeste
bosætningsanalyse og fortælle om hvilke tendenser der ses.

CEO Lars Erik Knaack fortæller om at være en tyskejet virksomhed med domicil i Næstved. Næstved
Erhvervs direktør Rasmus Holst-Sørensen fortæller om planerne for Næstveds industripark og
erhvervsjord med fokus på Femern Bælt-tunnellen og forbedret infrastruktur. Endeligt skal vi høre adm.
direktør Jan Juul Christensen fortælle om de muligheder, som den faste forbindelse over Femern Bælt
giver for regionen.

14. maj 2025 kl. 14.00 - 17.30 i Arena Næstved

EN KONFERENCE OM BOLIGFORMER, INFRASTRUKTUR
SAMT BY- OG ERHVERVSUDVIKLING

Kaffe og netværk fra kl. 13.30.



Lars Erik Knaack
NOVENCO

Jan Juul Christensen
Greater Cophenhagen

Tilmeld dig via QR-koden eller på www.naestvedejendomsforum.dk

Konferencen er gratis for både dig og en gæst.

DAGENS PROGRAM
Kl. 13.30

Kl. 14.00

Kl. 14.10

Kl. 14.25

Kl. 14.40

Kl. 14.55

Kl. 15.20

Kl. 15.45

Kl. 16.05

Kl. 16.35

Kl. 17.00

Kl. 17.30

Opstart og netværk.

Velkomst og indlæg v/ borgmester Carsten Rasmussen om Næstved som vækstkommune

- hvordan skabes der værdi for virksomheder og investorer?

Indlæg v/ boligøkonom Lise Nytoft Bergmann fra Nordea om renteforventninger og

demografisk udvikling - hvilken betydning vil det have for boligmarkedet, friværdi mv.

Indlæg v/ projektchef Stig Hessellund fra RealDania om bæredygtigt byggeri, boligrotation

og flyttekæder - hvordan ser fremtidens boliger ud? Skal vi bygge nyt og/eller transformere?

Indlæg v/ direktør Nikolaj Pfeiffer fra Exometric om Næstveds nyeste bosætningsanalyse

- hvilke tendenser ses i boligformer, antal i husstanden mv?

Modereret debat med Lise Nytoft Bergmann, Stig Hessellund og Nikolaj Pfeiffer.

Indlæg v/ CEO Nicolai Hartmann fra Sct. Jørgens Park om boliger og hotel i Rådmandshaven.

Pause og netværk.

Indlæg v/ CEO Lars Erik Knaack fra Novenco A/S om at være tyskejet koncern i

Næstved og hvilke muligheder han ser ifm. Femern, arbejdskraft, infrastruktur mv.

Indlæg v/ direktør Rasmus Holst-Sørensen fra Næstved Erhverv om erhvervsarealer med

fokus på Femern, ny industripark og forbedret infrastruktur.

Indlæg v/ adm. direktør Jan Juul Christensen fra Greater Copenhagen om mulighederne ved

Femern Bælt-forbindelsen med kig til erfaringerne fra den faste forbindelse over Øresund.

Tak for i dag og tid til netværk.


